
PROTOKOLL fört vid sammanträde med ös 
den 7 augusti 1944 i Klubblokalen på Stadion. 

Närvarande: Hrr. Larsson, Grunander /FU/, Stor-
Klas Svensson /bandy/, Bocké /fri idrott/ Bergh 
/fotboll/, Sundberg /handboll/ Nordberg /orskl./. 
Förhinder hade anmälts av herrar Malmgren /FU/, 
Izikowitz /boxning/ och Lindberg /bowling/. 
Utan att anmäla förhinder uteblevo: Herrar Hjert
strand och Holger Carlsson /FU/, Brännström 
/brottning/, Anna Svennberg /damer/, Jihde /is
hockey/ Hedjersson /sk backe/ Nylund /slalom/.

§ 1.
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och öppnade sammanträdet.

§ 2.
Protokollet från föregående sammanträde föredrogs och godkändes.

§ 3.
Kontraktet med Per Kaufeldt föredrogs och godkändes och antecknades, 
att frågan angående återbetalandet av det till P. Kaufeldt för 
träningsverksamheten utgående vederlaget, vilket garanterats av vissa 
för styrelsen icke kända personer, vid nästa sammanträde skulle bli 
föremål för närmare reglering.

§ 4.
Till Ös hade inkommit denna skrivelse:

”Med stöd av beslut å styrelsesammanträde får härmed fotbolls
sektionen föreslå, att överstyrelsen måtte besluta, 

att arvode skall utgå med 125 kronor per månad till lagleda
ren för representationslaget, 

att arvode skall utgå med 10 kronor per match till lagledarna 
för B-, C— och juniorlagen samt

att materialförvaltarens arvode skall var 75 kronor per månad 
För Djurgårdens Idrottsförenings Fotbollssektion 

Ordförande
/Torsten Rey 

Sekr,” ;
och gav ös sin sanktion åt detta beslut med ändring att arvodet 
till lagledarne för representationslaget skulle utgå med etthundra
femtio /150/ kronor, och att denne jämväl skulle handhava represen
tationslaget i ishockey och bandy.

§ 5.
Med ändring av beslut den 7 juni 1944 beslöt ös, att varje månads 
sammanträde skulle avhållas andra måndagen i varje månad.

§ 6.
Uppdrog ös åt herr Hellberg, att i anledning av från Bröderna Sand
ströms Skidfabrik Aktiebolag, inkommen till Jurist-Inkasso för in
kassering överlämnad fordran, söka kontakt med direktör Sandström 
om vilket beslut Hellberg skulle underrättas genom sekreterarens 
försorg.

§ 7.
Beslöts att från Aktiebolaget Skyltar och Bandetiketter beställa



250 stycken Djurgårdsmärken, och uppdrogs åt sekreteraren 
att fullgöra beställningen.

§ 8.
Beslöts att varje sektion skulle efter hållet sammanträde 
till sekreteraren översända avskrift av protokoll som förts 
vid sammanträdet.

§ 9.
Förklarade ordföranden sammanträdet avslutat.


